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Nr Naam motie Aanvaard raad Opdracht aan college Afhandeling 
 

19. Motie vreemd aan de orde van de dag van de 
fracties PGP, AB, CDA en VSP inzake 
Ongehinderd 

10 november 2020 • Actief aan de slag te gaan met 
toegankelijkheid in Valkenburg aan de Geul. 

• Aan te sluiten bij Ongehinderd en een eerste 
nulmeting uit te laten voeren van een aantal 
openbare gebouwen.  

• Valkenburg aan de Geul toe te voegen aan 
de app Ongehinderd. 

• De raad over voortgang en uitvoering te 
informeren. 

Update 21/03/25: in begroting 2025 is 
opgenomen dat er in de 1e helft van 
2025 een voorstel zal worden voorgelegd 
om in het kader van Ongehinderd 
aanpassingen te doen aan de 
gemeentelijke gebouwen en 
gemeenschapshuizen met als doel het 
predicaat brons en waar mogelijk het 
predicaat zilver te behalen.  
Zowel de kosten/batenanalyse 
Ongehinderd als de kosten/batenanalyse 
gemeenschapshuizen komen hierin 
samen. Dit voorstel is voorzien voor de 
raad van 26/05/25. 
 

23. Motie vreemd aan de orde van de dag fractie 
VSP inzake evaluatie parkeervergunningen 
systeem 

22 februari 2021 Er zorg voor te dragen dat het huidige 
parkeervergunningensysteem nog voor de 
behandeling van de kaderbrief grondig 
geëvalueerd gaat worden. 

Update 19/02/25: de resultaten zijn aan 
het college voorgelegd tijdens de 
collegevergadering van 17/02/25.  
Zie RIB 25.09 (met bijlage) Evaluatie 
digitaal parkeerloket. 
 

41 Raadsbrede motie vreemd aan de orde van de 
dag betreffende Gemeenschappelijke 
Regelingen 

19 juni 2023 Binnen de regio te onderzoeken of en op welke 
wijze verschillende GR-en, v.w.b. 
bedrijfsvoering aspecten, efficiënter kunnen 
samenwerken.  

Dossier loopt. Zie ook AZM 22/01/24. 
Op 02/10/24 vindt gezamenlijke 
themasessie met GR’en plaats. 
Update 22/11/24: in de raad van 
12/11/24 heeft de burgemeester 
aangegeven met de griffier de 
mogelijkheden te bespreken om via het 
rapporteursmodel meer grip te krijgen 
op Gemeenschappelijke Regelingen en 
de uitkomst voor te leggen via presidium 
(zie actielijst AZM 32). 
 

  



44 Raadsbrede motie vreemd aan de orde van de 
dag inzake toewijzing woningen aan eigen 
inwoners 

9 oktober 2023 • Om vooruitlopend op een eventuele 
huisvestingsverordening samen met de 
woningcorporaties in Valkenburg aan de 
Geul om de tafel te gaan. 

• Om bij het opstellen van de 
prestatieafspraken 2024 (en de jaren erna), 
ervoor te zorgen dat het merendeel van de 
nieuw te bouwen woningen toegewezen 
worden aan eigen inwoners. 

• Deze prestatieafspraken vervolgens 
onderdeel te laten worden van een 
(eventuele) nieuwe huisvestingsverordening. 

Dossier loopt. 
Update ED/FD commissie 27/11/24:  
Aandacht gevraagd voor oproep in deze 
motie bij project woningbouw 
schoollocatie Vilt: zie verslag 
commissievergadering.   

45 Raadsbrede motie dialoog met 
gemeenteraden buurgemeenten 

7 november 2023 Om een advies te geven welke 
Heuvellandgemeenten veel raakvlakken met 
Valkenburg a/d Geul hebben, om zodoende een 
advies te krijgen welke gemeente als eerste te 
benaderen. 

Dossier loopt. 
Zie ook behandeling AZM 27/11/23,  
AZM 22/01/24 en AZM 21/05/24. 
Via griffie hernieuwd contact met 
collega’s om impuls te geven.  
Update 22/11/24: in de raad van 
12/11/24 heeft de burgemeester 
aangegeven de mogelijkheden om dit 
aan te jagen met de griffier te 
bespreken. 
 

47 Raadsbrede motie vreemd aan de orde van de 
dag inzake legalisering en herplaatsing van de 
herdenkingsborden 

11 december 2023 • Onverwijld de weggehaalde borden te 
legaliseren, vergunning aan te vragen, en 
terug te plaatsen op de oorspronkelijke 
locaties. 

• Afspraken te maken met de Kunst & 
Cultuurraad inzake het onderhoud na 
herplaatsing van de herdenkingsborden. 

Dossier loopt. 
Zie ook behandeling AZM 25/03/24 en ED 
15/05/24. 
Terugplaatsing voor deel geschied. 
Zie rondvraag verslag ED commissie 
18/09/24  
 

49 Motie vreemd aan de orde van de dag fracties 
CDA, PGP, VSP en AB inzake berichtgeving 
Croix de Bourgogne 

8 april 2024 • Ons als gemeenteraad ook via de ambtelijke 
weg nog een keer uitvoerig te informeren 
over de laatste stand van zaken vanuit het 
gemeentelijke oogpunt. 

• De projectontwikkelaar op te roepen om 
inwoners en ondernemers te informeren 
middels informatiebijeenkomst en niet 
alleen per brief.   

Update 21/03/25: de gemeente 
Valkenburg aan de Geul heeft de 
overeenkomst met CdB Valkenburg BV 
buitengerechtelijk ontbonden. 
Op basis van extern ingewonnen advies, 
inclusief ondersteunend onderzoek, is 
geconcludeerd dat nakoming van de 
overeenkomst, namelijk oplevering van 
de bouw per 1 maart 2026, onmogelijk 
is. Zie voor de volledige tekst RIB 25.07 



Ontwikkelingen bouw Hotel Croix de 
Bourgogne met twee annexen. 
 

54 Raadsbrede motie vreemd aan de orde van de 
dag - gemeente Valkenburg aan de Geul als 
pilotgemeente agrarisch natuurbeheer van 
kenmerkende landschapselementen. 

7 oktober 2024 Valkenburg aan de Geul richting Rijk naar voren 
te schuiven als gemeente waarin we een pilot 
kunnen uitvoeren hoe deze afgesproken 
structurele financiering vorm te geven en 
samenwerken aan een goede en gerichte aanpak 
van het landschap (lees: het terugbrengen van 
kenmerkende landschapselementen). Dit gezien 
onze grote uitdagingen op het gebied van 
wateroverlast. 

Zie RIB 24.60 Pilot agrarisch 
natuurbeheer. 
Update raad 16/12/24: gezien het RIB 
stelt wethouder Dauven voor deze motie 
als afgehandeld te beschouwen. 

55 Motie fracties AB, VSP, VVD en CDA inzake 
structureel onderhoud wandelpaden en 
fontein Odapark 

12 november 2024 • De voetpaden te renoveren en te verhogen. 
• Onderhoud aan de fontein regelmatiger te 

laten plaatsvinden. 
• 2 stuks banken te herplaatsen, van dezelfde 

kwaliteit als in het centrum van Valkenburg 
maar die tevens voldoen aan de criteria die 
''ongehinderd'' hanteert (derhalve met 
rugleuning en zitleuning). 

• Hierna zorg te dragen voor structureel 
/gedegen schoonmaak en onderhoud 

• Te onderzoeken op welke manier 
biodiversiteit kleinschalig kan worden 
verhoogd in dit gebied. 

Update 30/01/25: de padenstructuur in 
het Odapark wordt aangepakt tijdens de 
uitvoering van het reguliere asfaltonder-
houd in 2025. Daarbij zal ook de 
waterproblematiek worden aangepakt. 
Na uitvoering van de asfaltrenovatie van 
de paden worden de door uw raad 
gevraagde zitbanken geplaatst.   
Regulier onderhoud van de paden blijft 
geborgd via het onderhoudsbestek. 
In het reguliere onderhoud wordt 
aandacht geschonken aan het onderhoud 
van de fontein en omgeving.  
Bij de fontein zal middels de bestaande 
waterplanten en recent aangebrachte 
vaste beplanting in de directe omgeving 
van de fontein, alsook de al bestaande 
heesterbeplanting en bomen in het 
Odapark, de biodiversiteit gewaarborgd 
blijven.  
 

56 Motie fracties AB, VSP en VVD inzake 
herinvoeren commissiebehandeling AZM voor 
de begrotingsvergadering 

12 november 2024 Verzoek aan raad/presidium om de commissie 
AZM weer in te voeren alvorens er een 
begrotingsbehandeling gepland staat 

Update 21/03/25: de commissie AZM van 
03/11/25 ter voorbereiding op de 
begrotingsvergadering van 11/11/25 is 
opgenomen in het vergaderschema 2025. 
 

57 Motie fracties AB, VSP, VVD en CDA inzake 
waterbuffer kerk Berg en voetpaden 

12 november 2024 • Rondom de waterbuffer zorg te dragen voor 
aanplanting van een deugdelijke haag, 
voorzien van paal en draad, rekening 
houdend met de biodiversiteit door 

Update 30/01/05: rondom de 
waterbuffer zijn enkele nieuwe 
haagplanten aangebracht om de 
bestaande haag te completeren, deze 



bijvoorbeeld het aanleggen van een 
bijenhotel en/of een border met planten die 
veel insecten huisvesten. 

• De voetpaden rondom de waterbuffer en het 
aangrenzende park tussen de Rijksweg en de 
Valkenburgerstraat te voorzien van 
verlichting. 

• Zorg te dragen voor structureel onderhoud 
van de waterbuffer, de haag en de 
voetpaden. 

zijn voorzien van paal en draad.  
Ter bevordering van de biodiversiteit 
zijn in de gazons rondom de buffer 
voorjaarsbloeiende en wintervaste 
bloembollen geplant.  
Daarnaast is er een offerte uitvraag 
gedaan voor het plaatsen van extra 
lichtmasten langs de paden rondom de 
buffer. Onderhoud van de buffer en 
omgeving is geborgd in de 
onderhoudsbestekken. 
 

58 Motie fractie AB inzake verduurzaming 
sportvereniging door vervangen verlichting 
sportvelden door energiezuinige LED 

12 november 2024 Verzoekt het college om: 
• Op zo kort mogelijke termijn met beide 

verenigingen in gesprek te gaan. 
• Tijdens de raadsvergadering van 16 

december 2024 hierover aan de raad verslag 
uit te brengen, zodat de raad aansluitend 
een besluit kan nemen over: 
➢ Een eventuele aanbesteding 

kunstgrasveld inclusief ledverlichting 
voor SV Geuldal. 

➢ En eventuele ledverlichting voor SV 
Sibbe. 

Commissie SD 25/11/24: bij de 
gewestelijke aangelegenheden heeft 
wethouder Dauven een update gegeven 
over de gesprekken met verenigingen. 
De uitkomst wordt met de raad gedeeld 
via RIB of een update in commissie SD. 
Update raad 16/12/24: wethouder 
Dauven heeft de raad geïnformeerd over 
de uitkomst van het gesprek met beide 
verenigingen.  
SV Geuldal wil graag gebruikmaken van 
mogelijkheid tot aanleggen 
kunstgrasveld, maar is ook in gesprek 
met gemeente Gulpen-Wittem. Als het 
lukt met gemeente Gulpen-Wittem 
wordt de opdracht voor verder 
uitwerken aan hen teruggegeven. 
SV Sibbe heeft behoefte aan LED 
verlichting, met name op A-veld. 
Realisatie kunstgrasvelden SV Geuldal, 
v.v. Walram en v.v. Berg vindt in 2026 
plaats. 
Zodra de mogelijkheid zich voordoet 
wordt overgegaan tot aanbrengen LED 
verlichting bij SV Sibbe, er is wellicht 
een mogelijkheid tot combineren met 
aanbrengen LED verlichting B-veld v.v. 
Walram. 
Update 11/03/25: zie brief (2025 84) van 
v.v. Walram inzake toekomst locatie in 



relatie tot gebouwen (opstal) en 
kunstgrasveld B-veld. 
 

59 Motie fracties VVD, VSP, PGP en CDA inzake 
samenwerking en onderzoek naar 
zwembadvoorziening in het Heuvelland 

12 november 2024 • In overleg te treden met de buurgemeenten 
in het Heuvelland om de mogelijkheden te 
verkennen voor een gezamenlijke 
zwembadvoorziening. 

• Te onderzoeken op welke wijze Valkenburg 
aan de Geul kan bijdragen aan dit initiatief 
en hoe de samenwerking op dit gebied 
gestalte kan krijgen, met inachtneming van 
de belangen en mogelijkheden van de 
buurgemeenten. 

• Op regionaal niveau gezamenlijk te zoeken 
naar een (nieuwe) zwembadvoorziening in 
de vorm van minstens een doelgroepenbad. 

• Daarbij te bekijken welke 
subsidiemogelijkheden en fondsen kunnen 
worden aangeboord voor een 
zwembadvoorziening in regionaal verband. 
Met daarbij een speciale aandacht voor het 
verkrijgen van Europese fondsen. 

Update 14/11/24: door wethouder 
Dauven is een mail verzonden met de 
oproep voor het organiseren van een 
extra overleg van VSG Zuid-Limburg, 
met het verzoek voor het aansluiten van 
de deputé sport.  
Update SD 25/11/24: het overleg met de 
wethouder uit Gulpen-Wittem vindt 
plaats op 18/12/24. Later volgt een 
overleg via de VSG Zuid-Limburg. 
Update raad 16/12/24: wethouder 
Dauven geeft aan dat voor woensdag 
18/12/24 een gesprek staat gepland met 
wethouder Last van gemeente Gulpen-
Wittem. 
AZM-SD 17/03/25: de commissie is via de 
actielijst geïnformeerd over de uitkomst 
van het overleg met Vereniging Sport en 
gemeenten regio Zuid-Limburg.  
Er is geen regionaal draagvlak voor een 
financiële bijdrage aan zwemvoor-
zieningen.  
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